
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 10. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 139
Forslag til folketingsbeslutning om at flytte handicapområdet væk fra kommunerne (bor-
gerforslag).
Af Leif Lahn Jensen (S), Peter Skaarup (DF), Andreas Steenberg (RV), Karsten Hønge
(SF), Peder Hvelplund (EL), Mai Mercado (KF), Peter Seier Christensen (NB), Ole Birk
Olesen (LA), Torsten Gejl (ALT), Aaja Chemnitz Larsen (IA), Lars Løkke Rasmussen
(UFG) og Susanne Zimmer (UFG)

Spørgsmål 9
Vil ministeren oplyse, hvor mange penge der i dag bliver brugt i kommunerne og i Anke-
styrelsen på at håndtere klagesager på handicapområdet, jf. nyheden ”Borgerforslaget
”Handicapområdet skal væk fra kommunerne” har opnået 50.000 støttere, offentliggjort
på ft.dk den 21. december 2020?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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